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Abstract (en)
A description is given of a method for manufacturing a crankshaft (1) which has an oil passage (3). The method consists essentially in that a thin-
walled tube (2) is arranged in such a way at that point in the casting mould in which the oil passage is provided that the tube is embedded in the
body of the crankshaft during the subsequent casting operation. This makes it possible to eliminate the expensive process of subsequent production
of the oil passage by drilling. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren zum Herstellen einer einen Ölkanal (3) aufweisenden Kurbelwelle (1) beschrieben, dessen Wesen darin zu sehen ist, daß
an derjenigen Stelle in der Gießform, an der der Ölkanal vorgesehen ist, ein dünnwandiges Rohr (2) derart angeordnet wird, daß das Rohr beim
anschließenden Gießvorgang im Körper der Kurbelwelle eingegossen wird. Hierdurch ist es möglich, auf eine teuere nachträgliche Herstellung des
Ölkanals durch Bohren zu verzichten. <IMAGE>
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